
Refr. af best.møde den 25. april 2022. 

Ad 1: Godkendelse af refr. fra den 31. marts 2022.                                                                
Godkendt. 

Ad 2: Vinterplads på AMU-pladsen. (Hvad er planen lige nu?)                                                                 
Per Ole er ”væk” til efter ferien, så han er pt. ude af billedet. Finns forslag sendes rundt til de øvrige 
klubber med spørgsmål om interesse og efterfølgende fællesmøde desangående. Tilbagemeldinger-
ne vil være afgørende for vores videre ageren. 

Ad 3: Dato for møde med akt.-udvalget.                                                                                                 
Vi sender indbydelse til møde den 19. maj kl. 19.00. Emner: Udvalgets arrangementsplaner, 
økonomi og budget. 

Ad 4: Mastehusene. (Hvad gør vi?)                                                                                                       
Ingen interesse pt. for investeringerne desangående. Vi overvejer at fjerne taget og lade skelettet stå. 
Måske en arbejdslørdag/aften i sept. måned med deltagelse af interesserede medlemmer (+ trailere!)  

Ad 5: Jeres forslag.                                                                                                                              
Steffen:                                                                                                                                                    
* Økonomioversigt                                                                                                                                        
* OBS igen vedr. mærkning af grej, båd, mast m.m. Seddel vil blive monteret på stativer og både. 
Brian:                                                                                                                                                            
* Mail til medlemmerne vedr. oprydning og ikke mindst konsekvenserne, såfremt man ikke har 
mærket sine ting ordentligt. (Jvnf. Steffens indlæg!)                                                                               
Jens:                                                                                                                                                             
* Foreslår placering af nogle store sten foran mastehuset for at forhindre parkering, som medvirker,  
at man ikke kan komme til masterne. Steffen henvender sig forsøgsvis til den fungerende havne-
mester.                                                                                                                                               
Steen:                                                                                                                                                       
* Tilmelding til reception for ny og gammel havnemester den 5. maj. Vi medbringer gave til begge. 
* Gavekort til ”bøjeudlæggerne”. En god idé, som vi gerne støtter. Håber, at de øvrige klubber også 
har fået opfordringen. 

 Ad 6: Næste møde.                                                                                                                                      
30. maj kl. 18.00  

Ad 7: Evt. 

_________________________      _______________________    _______________________   
Steen Lauridsen                              Brian Vinjeborg                        Steffen Jacobsen 

_______________________      _______________________                                                                 
Jens Jespersen                             Finn Wittendorff 

 



 

 

 

 


